
Generalforsamling 2024

13 deltagere til mødet

Referat: Alberte Forum Winther

FFK's ordinære generalforsamling 2024 afholdes tirsdag d. 20. februar kl. 18:00 i DGI-Byen i
København (i lobbyen ved caféen). Forslag som ønskes behandlet på generalforsamlingen skal
være bestyrelsen i hænde senest d. 13. februar. Se klubbens vedtægter for øvrige regler her:
https://ffklatring.dk/vedtaegter-og-referater

Dagsordenen er som følger:

1) Valg af stemmetællere
Anton Derdau og Zipora Rabha Eltayeb

2) Valg af dirigent
Julie Jegstrup - kan bekræfte at generalforsamling er lovlig indkaldt

3) Formandens beretning
- Fede turer (Fjeldtur, Sardinien, Göteborg, Bornholm)
- Indkøbt nyt udstyr bl.a. til isklatring (gør det muligt at prøve nye ting uden at skulle købe nyt

udstyr)
- Nedlægning af events for DGI byen pga manglende interesse fra medlemmer/bestyrelse
- Leon som kasserer
- Ressourcemangel i bestyrelsen => Forenings SOS => det har givet nye medlemmer
- Kommune er begyndt at kræve penge for hver time vi har væggen, hvilket er en belastning

for økonomien
- Samme vægtider de næste to år

4) Fremlæggelse af det reviderede regnskab

- 2023 har været i dårligere år for økonomien i foreningen ift. 2022. Bedre udsigt til 2024.
- Store udgifter til udstyr (ekstraordinær)
- 2023 underskud på 12.930 kr
- Egenkapital på 60.000 kr

Julie: Er der nogen som ikke kan godkende regnskabet? NEJ

5) Behandling af indkomne forslag

-

https://ffklatring.dk/vedtaegter-og-referater?fbclid=IwAR1CFCEfaHgXHkhRhUfXjLDJqhvUzw88YKvm-J2scptkeguLZu7vbLOMMFU


6) Fastsættelse af kontingent og pris for dagsbillet

Forslag:
- 450 kr fra 1. April, halv pris efter 1. Oktober
- 50 kr pr 1. Januar 2024
- Dasbillet til 45 kr pr. Dags dato

Er der nogen der stemmer i mod? NEJ
Er der nogen der stemmer blankt? NEJ

7) Fremlæggelse af budget
- Budgetteret med meget mindre, da der var større indtægter

8) Valg af formand

Mathias stiller op igen. Er der nogen der stemmer i mod? NEJ
=> Mathias bliver formand

9) Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

- Leon stiller op igen
- Jeanne stiller op igen
- Alberte stiller ikke op igen
- Ida vil være bestyrelsesmedlem
- Anton vil være suppleant
- Lasse Stage Jensen vil være bestyrelsesmedlem

=> hvor mange stemmer imod ovenstående? INGEN

10) Valg af revisor og en revisorsuppleant

- Asbjørn Derdau vil gerne være revisor
- Pernille Østergård bliver revisorsuppleant

Julie: Er der nogen der har mod denne opstilling? NEJ

11) Eventuelt

- Ida: Kalender for ture, hvor man kan melde sig til at planlægge den. Ida vil gerne stå for
at lave en årskaldender.

- Julie: det kan være svært at finde information omkring hvad der sker på væggen
- Turbooking over mail?



- Zipora: offentliggørelse af bestyrelsesreferat
- Leon: newsletter
- Mathias: brugte reb som ikke kan klatres på. De skal sælges. Vi har 8-10 brugte reb, 50

kr pr. Styk. Hvis nogen er interesserede eller kender nogen som vil købe?

Kl. 19.35 - generalforsamlingen hæves


